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Skovparken afd. 14 

Referat for bestyrelsesmøde d. 
 

Sted:  Skovbyhus  

Tilstede:  Jette, Karina, Knud & Nadia 

Gæster:  Thorstein 

Afbud:  Leif 

 

1. Gennemgang af forslag til afdelingsmødet ved Thorstein  

 

2. Gennemgang a budget ved Thorstein  

 

3. Valg af ordstyrer  

- Jette er valgt 

 

4. Siden sidst  

- Snak rundt om bordet om hvordan den enkelte person har haft det siden sidst.  

 

5. Godkendelse af referat  

- Godkendt  

 

6. Orientering fra formanden 

- Indkommende forslag til afdelingsmødet  

o Gennemgang og snak om de enkelte forslag  

- Priser på en ny kaffemaskine 

o Forslag om køb af en kaffemaskine der laver en kop ad gangen til 

bestyrelseslokalet, så der på den måde ikke bliver lavet for meget kaffe. 

o Konklusion, vi køber ny kaffemaskine, med forskellige kapsler til.  

- Gennemgang af afdelingsmøde 

o 1. spisning 

2. indskrivning 

3. velkomst fra Karina 

- Studietur 

o Jette og Karina har været på studietur til 3 forskellige boligområder 

o De har bl.a. kigget på biodiversitet og legepladser for alle aldre 

o Det var en givende tur med en masse gode input og ideer.  
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- Efter afdelingsmødet kommer der nye gardiner i Skovbyhus 

 

7. Evt.  

- Julefrokost d. 13/12 

 

Referat skrevet af Nadia  

 


